
SKUPŠTINA KANTONA SARAJEVO

ZAPISNIK SA PETE RADNE  SJEDNICE
SKUPŠTINE KANTONA  SARAJEVO

održane 21.07.2015. godine sa početkom rada u 10,00 sati

Sarajevo, juli 2015.



Petu Radnu sjednicu Skupštine Kantona Sarajevo 21.jula 2015.godine u 10,00 sati otvorio je
predsjedavajući Sejo Bukva.

Prema evidenciji Službe, sjednici prisustvuje 30 poslanika što je dovoljan broj za punovažan
rad i odlučivanje. Izostanak sa ove sjednice opravdali su: Rasim Smajić, Mekić Amel i Ana
Babić.

NA  PETOJ  RADNOJ  SJEDNICI  SKUPŠTINE  KANTONA  SARAJEVO
PRISUSTVOVALI SU SLJEDEĆI POSLANICI/ZASTUPNICI:

STRANKA DEMOKRATSKE AKCIJE 
1. Ademović Kemal
2. Čelik Mirza
3. Čomor Eldar
4. Delalić Sabahudin
5. Dovadžija Amar
6. Mešanović Safet
7. Kozadra Muhamed
8. Mašović Amor
9. Okerić Elmedin
10. Prevljak Fikret

DEMOKRATSKA FRONTA – ŽELJKO KOMŠIĆ
1. Akšamija Goran
2. Avdibegović Neira
3. Bukva Sejo
4. Kerla Bibija
5. Mehmedagić Mersiha
6. Pindžo Mirsad
7. Vukasović Mario

SAVEZ ZA BOLJU BUDUĆNOST – FAHRUDIN RADONČIĆ
1. Bajrović Izudin
2. Filipović Selma
3. Jusko Ismir
4. Marić Zvonko
5. Rađo Dževad
6. Solaković Adnan

SOCIJALDEMOKRATSKA PARTIJA BOSNE I HERCEGOVINE
1. Srna Bajramović Srna
2. Šućur Slaviša

NAŠA STRANKA
1. Ćudić Sabina
2. Forto Edin
3. Kojović Predrag

BOSANSKA STRANKA – MIRNES AJANOVIĆ
1. Haris Pleho



BOSANSKOHERCEGOVAČKA PATRIOTSKA STRANKA – SEFER HALILOVIĆ
1. Halilović Semir

SAMOSTALNI POSLANICI/ZASTUPNICI
1. Bjelak Nermin
2. Aljović Hamed

UTVRĐIVANJE DNEVNOG REDA

Prijedlog dnevnog reda Pete Radne sjednice Skupštine Kantona Sarajevo utvrdio je Kolegij
Skupštine na sjednici održanoj dana 08.07.2015.godine.

Na osnovu člana  73.  Poslovnika  Skupštine  Kantona Sarajevo,  Kolegij  Skupštine  Kantona
Sarajevo,  dana  15.07.2015.godine  prihvatio  je  zahtjev  Vlade  Kantona  Sarajevo  da  se
Prijedlog dnevnog reda Pete radne sjednice dopuni sa sljedećim tačkama:

1.  Prijedlozi  odluka  o  davanju  saglasnosti  na  Program  rada  i  finansijski  plan  za  2015
godinu:

a) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

b) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo 

c) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo 

d) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo 

e) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo 

f) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo 

g) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona Sara-
jevo 

h) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za zaštitu zdravlja studenata Univer-
ziteta u Sarajevu 

i) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika Ministarstva unutraš-
njih poslova Kantona Sarajevo

(razmatrat će se kao tačka 11)

Prije prelaska na utvrđivanje dnevnog reda predsjedavajući je pozvao poslanike da se izjasne
o tome kako će se razmatrati Programi rada KJU za 2015.godinu iz oblasti socijale, s obzirom
da ih je Vlada dostavila kao informativni materijal.

Nadalje,  predsjedavajući  je  podsjetio  da  je  na  sjednici  Kolegija  odlučeno  je  da  se  ovi
materijali  uvrste  kao  tačka  dnevnog  reda  današnje  sjednice,  kako  bi  se  isti  razmatrali  i
usvajali.



Programe rada KJU za 2015. godinu iz oblasti socijale razmatrala je i Zakonodavno-pravna
komisija koja je sugerisala Skupštini da se poslanici prije utvrđivanja dnevnog izjasne da li će
materijale tretirati kao informativni materijal ili će ih razmatrati i usvajati.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  DONIJELA  ODLUKU  DA  SE  PROGRAMI  RADA  IZ
OBLASTI SOCIJALE RAZMATRAJU KAO TAČKE DNEVNOG REDA I TO:

a) "Porodično savjetovalište" ;
b) "Disciplinski centar za maloljetnike";
c) "Gerontološki centar";
d) Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo;
e) "Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba";
f) Dom za djecu bez roditeljskog staranja;
g) Kantonalni centar za socijalni rad;

Skupština Kantona Sarajevo je jednoglasno (30 “za”) za Petu Radnu sjednicu  utvrdila
sljedeći

DNEVNI RED:

1. Poslanička/zastupnička pitanja, inicijative i odgovori;
2. Prijedlog zakona o poticaju razvoja male privrede;
3. Prijedlog  odluke  o  izmjeni  Odluke  o  izboru  predsjedavajućih,  zamjenika

predsjedavajućih i članova stalnih radnih tijela Skupštine Kantona Sarajevo;
4. Prijedlog odluke o dopunama Odluke o usvajanju projekta „Opsada i odbrana Sarajeva

1992.-1995. godine“.
5. Prijedlog  odluke  o  formiranju  Komisije  za  praćenje  provedbe  racionalizacije  u

predškolskim ustanovama, osnovnim i srednjim školama kao i javnim ustanovama  na
području Kantona Sarajevo; 

6. Prijedlog  odluke  o  osnivanju  Javne  ustanove  Osnovna  škola  “Enver  Čolaković”
Hadžići;

7. Prijedlog odluke o donošenju Plana upravljanja otpadom Kantona Sarajevo za period
2015.-2020. godina;

8. Prijedlog  odluke  o  davanju  saglasnosti  na  izmjene  i  dopune  Finansijskog  plana
prihoda i izdataka JU "Služba za zapošljavanje Kantona Sarajevo" - Sarajevo za 2015.
godinu;

9. Prijedlog  odluke  o  izmjenama  i  dopuni  Odluke  o  imenovanju  članova  Vijeća
nacionalnih manjina Kantona Sarajevo

10. Programi  rada KJU za 2015.godinu:
a) "Porodično savjetovalište" ;
b) "Disciplinski centar za maloljetnike";
c) "Gerontološki centar";
d) Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo;
e) "Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba";
f) Dom za djecu bez roditeljskog staranja;
g) Kantonalni centar za socijalni rad;

11. Prijedlozi odluka o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015
godinu:



a) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

b) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo 

c) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo 

d) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo 

e) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo 

f) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo 

g) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i materinstva Kantona
Sarajevo 

h) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za zaštitu zdravlja studenata Uni-
verziteta u Sarajevu 

i) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti na Program rada i finansijski plan za 2015.
godinu  Javne  ustanove  Zavod  za  zdravstvenu  zaštitu  zaposlenika  Ministarstva
unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo

12.  
a. Izvještaji o poslovanju KJKP "Tržnice i pijace" d.o.o., KJKP "Rad" d.o.o., KJKP

"Sarajevogas"  d.o.o.,  KJKP  "Pokop"  d.o.o.  i  KJKP  "Toplane-Sarajevo"  d.o.o.,
KJKP "Park" d.o.o., KJKP "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. za 2013. godinu;

b. Izvještaji o poslovanju KJKP „Tržnice i pijace“ d.o.o., KJKP „Rad“ d.o.o., KJKP
„Sarajevogas“  d.o.o.,  KJKP  „Pokop“  d.o.o.  i  KJKP  „Toplane-Sarajevo“  d.o.o.,
KJKP „Park“ d.o.o., KJKP „Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. za 2014. godinu;

13. Izvještaji o radu i finansijskom poslovanju Javnih ustanova za 2014.godinu:
a) „Narodno pozorište Sarajevo“  ;
b) „Sarajevska filharmonija“  ;
c) „Pozorište mladih Sarajevo“  ;
d) „Kamerni teatar '55, Sarajevo“  ;
e) „Sarajevski ratni teatar - SARTR“  ;
f) „MES - Međunarodni teatarski festival Sarajevo – Scena MESS“;
g) „Muzej Sarajeva“  ;
h) „Kantonalni zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa, Sarajevo“;
i) „Historijski arhiv Sarajevo“  ;
j) „Collegium artisticum“, Sarajevo  ;
k) „Bosanski kulturni centar Sarajevo“  ;
l) „SARAJEVO ART“  ;
m) Muzej „Alija Izetbegović“  ;

14. Izvjestaj o radu sa finansijskim izvještajem Kantonalnog zavoda za pružanje besplatne
pravne pomoći Kantona Sarajevo za 2014.godinu;

15. Izjašnjenje na  Preporuku  Ombudsmana za ljudska prava Bosne i Hercegovine u vezi
usvajanja Zakona o javnom prijevozu putnika u Kantonu Sarajevo. 



Uz poziv za sjednicu kao informativni materijal poslanicima je dostavljeno:

a) Informacija  o  stanju  kriminaliteta,  javnog  reda  i  mira  i  sigurnosti  saobraćaja  na
području Kantona Sarajevo za mjesec maj 2015.godine;

b) Informacija  o  izvršenju  Okvirnog  zakona  o  predškolskom odgoju  i  obrazovanju  u
Bosni i Hercegovini;

c) Informacija o izvršenju Okvirnog zakona o srednjem strukovnom obrazovanju i obuci
u Bosni i Hercegovini sa zaključcima Vijeća ministara BiH;

d) Informacija  o  izvršenju  Okvirnog  zakona  o  visokom  obrazovanju  u  Bosni  i
Hercegovini sa zaključcima Vijeća ministara BiH;

e) Godišnji  izvještaj  za  2014.  godinu  Visokog  sudskog  i  tužilačkog  savjeta  Bosne  i
Hercegovine;

Predsjedavajući  je  podsjetio  da  je  prije  realizacije  prve  tačke  dnevnog  reda  obavezno
razmatranje zaspisnika sa stenogramima Druge i Treće  Radne sjednice Skupštine Kantona
Sarajevo. 
Na zapisnike nije bilo primjedbi.

A)
Skupština  je  jednoglasno  (30  “za”)  potvrdila  Zapisnik  sa  Druge  radne  sjednice
Skupštine Kantona Sarajevo održane 29.04. i 27.05.2015.godine.

B)
Skupština je jednoglasno (30 “za”) potvrdila Zapisnik sa Treće radne sjednice Skupštine
Kantona Sarajevo održane 27.05. 04.06.2015.godine.

AD – 1.

POSLANIČKA/ ZASTUPNIČKA PITANJA I INICIJATIVE

Predsjedavajući  je  informisao  da  su  sljedeći  zastupnici  prijavljeni  za  poslanička  pitanja  i
inicijative: Aljović Hamed, Bjelak Nermin, Filipović Selma , Forto Edin, Jusko Ismir, Kerla
Bibija,  Marić  Zvonko,  Pindžo  Mirsad,  Srna  Bajramović  Segmedina,  Šućur  Slaviša  i
Vukasović Mario. 

Poslanik/zastupnik  Aljović  Hamed  je  postavio  sljedeće  pitanje:”Moje  prvo  pitanje  je
upućeno  ministru  obrazovanja  u  Kantonu  Sarajevo.  Pravilnik   o  izmjenama  i  dopunama
pravilnika sa kriterijima za iskazivanje prestanka potrebe za zaposlenicima koji su djelimično
ili potpuno ostali bez raddnih zadataka od 25.05.2011 godine koje je donijelo Ministarstvo
obrazovanja nauke Kantona Sarajevo shodno zakonskim propisima trebalo je biti objavljeno u
Službenim  novinama  Kantona  Sarajevo  da  bi  se  omogućila  njegova  primjena  u  Kanton
Sarajevo. S obzirom da pomenuti pravilnik nije objavljen u SL. novinama Kantona Sarajevo
što znači da nije ispoštovana zakonska procedura za stupanjem na snagu koja bi omogućila
njegovu primjenu  da  li  se  primjenom pomenutog  pravilnika  postupa  suprotno  zakonskim
propisima?”
Moje  drugo pitanje  je  upućeno ministru  finansija  u  Kantonu  Sarajevo Jasminu  Halebiću:
"Svim članovima Samostalnog sindikata osnovnog odgoja i obrazovanja FBIH – Kantonalni
odbor SSOOiOKS, od neto plaće se odbija naknada na ime članarine u navedenom sindikatu. 



Da li se nezakonito vrši obustava na plaću zaposlenicima u osnovnim školama kao javnim us-
tanovama na području Kantona Sarajevo na ime članstva u Sindikatu a s obzirom da nisu dali
ličnu saglasnost za navedenu obustavu, a što je u suprotnosti sa odredbama Zakona o radu
("Službene novine FBiH" br.43/99,32/00 i 29/03)? Da li se tim uvodi Kanton u nove sudske
procese? Imam saznanja da se veliki broj uposlenika već tužio, pa ko može ministar finansija
sada da mi odgovori?”

Poslanik/zastupnik  Neremin  Bjelak  je  pokrenuo  inicijativu  i  postavio  zastupničko
pitanje:  “Prva  inicijativa: Zašto  se  ne  poštuje  prioritet  pri  zapošljavanju  djece  boračke
populacije. Posebno djece čiji su očevi nosioci najvećih ratnih priznanja. Tražim da Vlada i
Ministarstvo za boračka pitanja naprave registar te djece i da ih pokušaju zaposliti ili staviti u
UO i  NO.  I  drugo  moje  pitanje  je  da  mi  gospodin  director   Safet  Baltić  dostavi  spisak
uposlenika KJKP Park d.o.o. Sarajevo".

Poslanik/zastupnik Selma Filipović  je dala komentar i  postavila zastupničko pitanje:
”Insistirala  sam  na  činjenici  da  je  zgrada  Instituta  u  koju  su  uložena  sredstva  svečano
otvorena  još  2011.godine  u  okviru  posjete  tadašnjeg  premijera  Vlade  Kantona  Sarajevo
Fikreta Musića i naglasila sam da je indikativno da je od otvaranja do danas proteklo više od
1200  dana  da  Institut  još  nije  u  funkciji.  Dobila  sam odgovor  od  Ministarstva  privrede,
ministarstva  obrazovanja  i  ministarstva  pravde međutim nisam zadovoljna  jer  sam dobila
samo  djelimičan  odgovor.  Na osnovu podrobne analize  gore  navedene  dokumentacije  od
pomenutih ministarstava konstatujem da nisam dobila odgovor na ključno pitanje u vezi sa
predmetom a to je koji je krajnji rok za zaduženje kada prispijevaju obaveze i ko će ih plačati
te koji udio Kantona Sarajevo u strukturi vlasništva Instituta. Jasan je kranje neodgovoran i
netransparentan odnos prije svega Vlade Kantona Sarajevo i drugih nivoa vlasti veterinarskih
odgovornih  institucija  prema  ovako  bitnom  pitanju  sa  dva  glavna  aspekta  a  to  je
zdravstvenog, odnosno prema problemu dijagnostike zaraznih bolesti životinja, prenosivih na
ljude pa prema tome i zaštiti zdravlja ljudi od istih u kojem bi konačna uspostava laboratorije
na Stupu imala centralnu ulogu te finansijkog rada sa ogromnim sredstvima od 3,5 miliona
KM koja se pominju u dostavljenoj dokumentaciji. Smatram da Veterinarski fakultet UNSA
kao najstarija naučno istraživačko obrazovna institucija ove vrste u BIH i kao jedina nije
zaslužila  ovakav  tretman  ni  poziciju  a  ista  se  može  detektovati  kao  teret  državi  što  je
nedopustivo imajući u vidu euroski put BIH. To je komentar na odgovor koji sam dobila.
Tako  da  ponovo  koristim  priliku  i  postavljam  pitanje  koristim  svoje  poslaničko  pravo,
postavljam  pitanje  premijeru  Kantona  Sarajevo,  gdinu  Elmedinu  Konakoviću  dda  mi  se
odgovori koji je udio Kantona Sarajevo u u strukturi vlasništva instituta kako se to na Stupu
zove ili  se  planira  zvati,  pošto  se  spominje  više  naziva?Da li  se  Kanton Sarajevo odriče
novoizgrađenog objekta, u koji je uloženo preko 3 miliona kreditinih budžetskih sredstava
zarad  deset  duluma  aktraktivnog  zemljišta  pogodnih  za  drugu  namjenu   tj.  stambena
izgradnja? Koji je rok da se izvrši tehnički prijem objekta i da se objekat preda na upotrebu
Veterinarskom fakultetu Univerziteta u Sarajevu na korištenje kao krajnjem korisniku? Koji je
rok kreditinih zaduženja kod Svjetske banke, kolike su i kada dospijevaju kreditne obaveze i
ko je i kojim dokumentom preuzeo obavezu vraćanja ovih sredstava?”
“Molim vas, nakon svega iznesenog, uz evidnetnu netransparentnost nekooridiniranost među
ministarstvima Kantona Sarajevo mišljenja sam da premijer Kantona Sarajevo ima pravo i
obavezu  upotrijebiti  sve  svoje  oblasti  raspoložive  mehanizme  u  cilju  osiguranja
funkicionisanja ovako važnog objekta insitutucije koja je od značaja za celokupnu BIH. Sve
prošle Vlade Kantona Sarajevo od 2011 do danas nisu poduzele ništa da se ovaj značajan
objekat kako za naučno istraživački rad tako i za stručni rad u veterinarskoj medicini stavi u



funkciju  i  tako  se  omogući  otvaranje  novih  radnih  mjesta  i  zapošljavanje  desetaka
obrazovanih mladih ljudi koji su i danas na biroima za zapošljavanje.”

Poslanik/zastupnik Ismir Jusko je pokrenuo poslaničku inicijativu i postavio pitanje: 
“U skladu sa odlukom Vlade Kantona i premijera da se ukinu sva savjetnička mjesta koja je i
realizovana odmah po donošenju iste odluke tražim informaciju od direktora KJKP da mi do
ranredne sjednice dostave sljedeću informaciju: da li su zaddržali savjetnike, koliko savjetnika
i kolika su njihova primanja na godišnjem nivou. Nabrojati pojedinačno za svaku savjetničku
poziciju. Da li su ukinilu poziicje savjetnika i kolika je ušteda na godišnjem nivou ukidanjem
tih pozicija i dda li su bivše savjetnike prebacili na druge radne pozicije o kojim pozicijama s
radi, i koliko su savjetnika prebacili na druga radna mjesta? Pošto je već dostupna informacija
da su u nekim JP broj savjetnika bio je i do sedam, da su nekim od njih bile plate veće i od
samog direktora, a da su direktori dosta često asistencije tražili od svojih matičnih službi a ne
od svog savjetnika, tražimo da ova informacija bude nam dostaviljena do sljedeće sjednice i
po dobivanju iste mi ćemo je prezentovati javnosti. Također napominjem da nam direktori
dostavljaju vjerodostojne informacije jer ne bi htjeli da ih dovodimo u situaciju i stavimo do
znanja da mi bolje znamo stanje u njihovim preduzećima nego oni sami. 
Drugo zastupničko pitanje odnosi se Ministarstvo obrazovanja. Prije svega ja bih se zahvalio
ministru i nadležnom Ministarstvu koje je podržalo reorganizaciju  Prosvjetno – pedagoškog
zavoda. Međutim, nije mi dostavljen godišnji plan direktorice odnosno njen razvojni program
za 2010 -2014. koji je usvojio ministar. Pošto se radi o strateškom dokumentu i nekim daljim
aktivnostima koje mi želimo preuzeti po ovom pitanju do naredne sjednice tražimo da nam se
dostavi navedeni dokument.”

Poslanik/zastupnik Edin Forto je postavio pitanje za ministra saobraćaja Kantona Sarajevo:
“Tražim od ministra saobraćaja Kantona Sarajevo da se izjasni o minibus linijama koje su
označene  od  Kantonalne  inspekcije  kao  one  koje  se  ne  održavaju  ili  koje  se  održavaju
neredovno  i  neuredno,  kao  i  one  koje  su  predložene  inicijativama  zastupnika  i  građana.
Tražimo  da  nam  dostavite  odgovor  u  skladu  sa  rokovima  koji  su  predviđeni  Registrom
redovnih autobuskih linija. U slučaju da Ministarstvo odlučilo da se neke linije iz Registra ne
isplate, i zbog toga ne trebaju postojati možete li nam tačno navesti o kojim linijama se radi.
U  prilogu  svim poslanicima  ću  dostaviti  informaciju  KUIP.  Ova  informacija  upućuje  na
činjenicu da brojne linije koje JP Gras vodi kao operativne već odavno nisu u funkciji. Linija
Baščaršija – Vratnik, Vijećnica – Hladivode, Park – Mrkovići, Vijećnica – Brusulje, one se
zvanično  ne  održavaju.  Dok  se  linije  Latinska  Ćuprija  –  Jarčedoli,  Latinska  ćuprija  –
Komatin, Latinska Ćuprija – Mahmutova i Park – Barice održavaju neredovno i neuredno.
Ovo su zvanični podaci od KUIP koji potvrđuju stanje na terenu.”

Poslanik/zastupnik Bibija Kerla je dala komentar i postavila pitane kako slijedi: “Prije
svega želim da se zahvalim Ministarstvu saobraćaja koje je odgovorilo na moje zastupničko
pitanje u vezi regulisanja saobraćaja u centru Grada Sarajeva. Nadam se dea će realizacija
onoga što je napisano u odgovoru biti vrlo realizovano. Isto tako hvala Ministarstvu ZZO na
nepotpunom  odgovoru  u  vezi  ovjere  zdravstvenih  knjižica  za  osiguranike  ovog  Zavoda.
Danas želim da postavim dva pitanja, prvo pitanje upućeno ministru za prostorno uređenje
Kantona Sarajevo a koje glasi:  Kojim pravom ove države načelnik Opštine Ilidža prodaje
zemljište iznad zaštićene zone Vrela Bosne, kad znamo da je to strogo zaštićeni dio izvora sa
kojeg se Grad Sarajevo napaja pitkom vodom? Za one koji ne znaju o čemu se radi, evo
kratkog obrazloženja. Iznad samog izvora Vrela Bosne prodata je velika površina zemljišta na
kojem je počela gradnja luksuznih vila Kuvajčana. Ima li iko bar malo mozga u glavi kojim bi
razmislio i skrenuo pažnju načelniku Opštine Ilidža da to nije njegova nikakva babovina nego



vlasništvo građana Grada Sarajeva. Pa ljudim moji dokle će pojedinci puniti svoje štedne kase
na uštrb naših prirodnih ljepota a pogotovo na osnovu izvora života.
Drugo moje pitanje tiče se Izbornog zakona. To postavljam ministru pravde našem dragom
Smajkanu. Interesuje me koji je način da se smanji broj vijećnika u opštinama, poslanika u
skupštinama kantona, delegata u Domu naroda Federacije i države? Smanjenjem ovog broja
za samo 6 vijećnika ili poslanika i delegata uštede u budžetima opština, kantona, Federacije i
države bi bile ogromne. Od početka mog mandata samo jedna sjednica je bila zastupljena sa
svim izabranim poslanicima. Neke odluke su se donosile glasanjem 27 poslanika pa zašto npr.
Skupština mora imati 35, a ne može imati 29 poslanika?”

Poslanik/zastupnik Prederag Kojović je postavio pitanje:”Ja sam želio i obradovao sam se
da je premijer došao a vidim sada da ponovo nije tu. Običaj je da kada premijer ne može biti
prisutan da ovlasti nekoga od članova Vlade da ga na neki način zastupa. Tako da ne znam
sada ovo pitanje vjerovatno će biti upućeno ministru finansija. Ja bih želio da problematiziram
pitanje  finansiranja  Grada  Sarajeva  o  kojem  smo  malo  razgovarali  i  prošli  put  i  bio  je
gradonačelnik  Komšić  ovdje.  Ja  mislim da  svako sa  imalo  pravnog  znanja  kada  pogleda
dokumente o kojima se radi može vidjeti  da stav koji je z auzeo Kanton Sarajevo prema
Sarajavu nema nikakvog pravnog ni moralnog, ja bih rekao, uporišta. Zašto? Pojednostavit ću
problem. Kada je 2014 godine donsen Zakon po kome Kanton Sarajevo nije više služio kao
protočni  bojler  za  prihode  koji  su  pripadali  opštinama  i  gradu,  bilo  je  predviđeno  da  se
Kantonu Sarajevo koji ima ponder 2 kao što znate u raspodjeli federalnih prihoda, taj ponde
smanji na 1,85 što otprilike iznosi oko 5 miliona koliko pripada Gradu Sarajevu i da se tih
0,25 procenata  onda direktno uplaćuje Gradu Sarajevu. Grad Sarajevo međutim je uradio
sljedeću stvar, nije donio kantonalni Zakon o raspodjeli prihoda koji bi omogućio finansiranje
Grada Sarajeva a zadržao je ponder 2. zadržao je novac koji inače pripada Gradu Sarajevu i
sada neće da mu da taj novac koji pripada Gradu Sarajevu. Ja neću naravno ovdje govoriti o
tome da besmislena  gradska uprava koja ima 120 zaposlenih a  trebala  bi  da ima oko 50
zaposlenih  i  druge  stvari  koje  se  tamo  događaju  da  je  profesor  opštenarodne  odbrane  i
društvene samozaštite šef komunalne službe u Gradu itd. Ali način na koji se ovaj Kanton
odnio nema nikakvog pravnog kao što sam rekao ni moralnog uporošta jer mi nismo donijeli
Zakon zadržali smo ponder 2. znači Sarajevo prima duplo više prihoda u odnosu na sve ostale
kantone, a nismo im u ovom rebalansu odredili ono što pripada Gradu Sarajevo. I meni je
zaista, ja bih volio da čujem objašnjenje ako uoššte može postojati neko objašnjenje za ovako
ponašanje, osim da se ovo nazove onim šta jeste, a to je razbojništvo nad Gradom Sarajevo.
Volio  bih  da  čujem neko  obrazloženje  od  ministra  finansija  kako  on  objašnjava  da  smo
zadržali pare i zadržali ponder 2. koji postoji ponder 2 upravo zato što je Kantona Sarajevo
nosio troškove finansiranja Grada Sarajevo i još nekih drugih stvari.”

Poslanik/zastupnik Zvonko Marić je postavio poslaničko pitanje: “Poštovane gledatelje,
prije svega imam pitanje koje se odnosi na MUP Kantona Sarajevo i tražim da se  dostave
podaci o broju podnesenih izvještajnih predmeta Tužiteljstvu za period 2011, 2012, 2013,
2014 i prvih šest mjeseci 2015.godine. A istodobno tražim od Tužiteljstva da dostavi podatke
o broju odbijenih podnesenim zahtjeva zbog nedostatka materijalnih dokaza, jer raspolažem
podacima da za period od šest mjeseci ove godine broj podnesenih zahtejva MUP-a Kantona
Sarajevo prema  tužiteljstvu 2860 a od toga je odbijenih 2583. Ako se pri tome se ima u vidu
da je oko 900 da koristim poliicjsku terminologiju po poznatom počinitelju, onda se dolazi se
do apsurdnog podatka da je više odbačenih nego podnesenih zahtjeva. Međutim, mislim da je
to proizvod možda nekih starijih iz  ranijihi  perioda podnesenih zahtjeva.   Bilo kako bilo
molim da mi   se  dostavi  broj  ukupnih podnesenih zahtjeva i  broj  odbijenih.  Rezultati  su
svakako poražavajući a raspolažem i tim podacima, ali želim da se to javno ovdje kaže. I



istovremeno moim da iz  MUP-a Kantona Sarajevo odgovore na to odkud nesposobnost i
nemoć  da  se  osigura  jedna  međunarodne  utakmice  zakašnjela  intervencija?  I  površno
informirani ljudi znaju i mogli su da pročitaju barem u nekom mediju da su navijači Leha,
poznati huligani, možda u vrhu te ljestvice huliganstva u Europi, stoga pitam ko procjenjuje
sigurnosnu  situaciju  i  upotrebu  policijskih  snaga  i  zašto  nema  kapaciteta  MUP  Kantona
Sarajevo da osigura jednu taku utakmicu nego se traži pomoć 150 federalnih policajaca?
Što  se  tiče  mog  drugog  pitanja  odnosi  se  na  Ministarstvo  obrazovanja.  Mislim  uvaženi
ministre da ste na sjednicama Vlade u maju ili junu raspravljali o preporucu ombudsmena za
ljudska prava koju je  dobila  gđa Aziza  Marinković.  Stoga vas  najlubaznije  molim da mi
odgovorire prema kojem kojem pravilniku ćete izvršiti prijem 400 uposlenika na konkursu
ako se zna više nego jasnost preporuke kako je pravilnik diskriminatorski i nije u skladu sa
zakonom?  Ovo  dobronamjerno  pitam  iz  prostog  razloga  što  su  nam  poznata  ranija
obrazloženja i bojim se da ukoliko je to tako ne uđemo u jedan proces koji je neizvjstan a
odnosi se također na utuženja koji će koštati ovaj Kanton.”

Poslanik/zastupnik Mirsad Pindžo je postavio dva pitanja: “Prvo je FPIO/MIO. Da li je
tačno da u Kantonalnoj  administrativnoj  službi FPIO čeka nekoliko mjeseci  na rješavanje
10.000 zahtjeva za penzionisanje i šta se dešava u tom Zavodu? Kratko ću obrazložiti ono što
sam dobio ja podataka i naravno tražim odgovor da se provjere. Od formiranja FPIO 2002
kantonalan  administrativna služba u Sarajevu kao dio Federalnog zavoda PIO nikada nije
imala  više  od  1500  neriješenih  predmeta,  od  toga  je  70%  bilo  zbog  nekompletne
dokumentacije. Uvijek su se prve penzije rješavale u mjesecu u kojem je podnesen zahtjev a
proces je trajao 15 dana. Svi predmeti su rađeni automatski po programu koji je uspostavljen
80 tih godina putem ERCA elektronski računski centar, a zadnje dvije godine izgleda kupljen
i novi iz Hrvatske da ne pobrajam imena firmi, koji je nekompatibilan sa program ERCA i
potpuno neupotrebljiv za rješvanje u PIO. Sve ovo je dovelo ddo sporijeg rješavanja jer sve
stvari  se  reješavaju  duplo  a  što  za  posljedicu  ima  oko  10  000  neriješenih  predmeta  te
produženju  postupaka  rješavanja za  nekoliko  mjeseci.  To za  posljedicu  ima  da ljudi  koji
odlaze u penziju po nekoliko mjeseci ostaju bez ikakvih prihoda odnosno kao najveći problem
pojavljuje  se  ovjera  zdravstvenih  knjižica  jer  se  iste  mogu  ovjeriti  tek  nakon  dobivanja
rješenja za penziju. Da li je uzrok ovakovog stanja i nestručan kadar koji direktor primao po
nahoženju jer je poznato da se ne raspisuju konkursi? Također se problem pojavljuje i kao
izlazak na ocjenu radne sposobnosti jer je direktor svojom odlukom odredio mjesečnu kvotu
zahtjeva, po kom zakonu nije mi poznato.  Problem je i odluka direktora i pitanje da li je
zakonito da određena firma odnosno njihovi uposlenici ne mogu predati uopće zahtjeva za
penzionisanje iako su prema njemu izmireni svi porezi i doprinosi samo zato što njihove firme
duguju  za  poreze  i  doprinose.  Drugo  pitanje  je  za  Vladu  Kantona  Sarajevo  kada  misli
odgovoriti odnosno realizirati zaključke Skupština Kantona Sarajevo donesene prije dva tri
četiri  mjeseca  u   kojem  su  nazanačeni  jasni  rokovi.  23.03  zaključak  ove  Skupštine  da
Finansijska policija izvrši kontrolu poslovanja JU i JP u Kantonu Sarajevo. Isti dan drugi
zaključak da Ured za reviziju institucija obav reviziju učinka u JP kako bi znali šta plaćamo a
šta je rastrošnost šta s ene mora plaćati. A sve je uključeno u cijenu. I još dva zaključka, jedan
je rebalans finansijskog plana ZZO i ujedinanjavanje stambenih fondova u Kanton Sarajevo.
Pitanje za Vladu da li Vlada i ova Skupština upravljaju kantonom ili interesni lobiji jer mi ovo
sve liči na opstruiranje zaključaka Skupštine.”

Poslanik/zastupnik  Segmedina  Srna  Bajramović  je  pokrenula  inicijativu:  “Ja  danas
imam jednu inicijativu koju upućujem i prema Kolegiju Skupština Kantona Sarajevo i prema
Vladi. Tražim da se za narednu sjednicu Skupštine kao tačka dnevnog reda uvrsti informacija
o poduzetim aktivnostima  po pitanju slučaja  trovanja djece  u vrtićima  Kantona Sarajevo.
Vlada Kantona Sarajevo je dužna dostaviti  cjelokupnu informaciju prateću  dokumentaciju



svih  uključenih  institucija  vezano  za  navedeni  slučaj  kao  materijal  za  razmatranje.
Obrazloženje: S obzirom da smo mjesecima bili svjedoci žestokih senzacionalističkih izjava
premijera Kantona kako će se pronaći krivac za trovanje i adekvatno kazniti danas svjedoćimo
situaciju kako sam ja sama a vjerovano i  kompletna javnost apsolutno ostala  uskraćena o
stvarnim istinitim činjenicama kada je u pitanju ovaj slučaj. Ono što danas imamo na žalost
jeste činjenica kako postoji osnovana sumnja da je inspekcija po određenim pritiskom izvršila
finaliziranje svog izvještaja na vrlo sumnjiv način što baca ljagu na kredibilitet cijelog sistema
kreirajući  ambijent  u  kojem je  slučaj  trovanja  djece  potpuno  nepotrebno  ispolitiziran  ali
izgleda s vrlo jasnim političkim ciljem obezbjeđenja još jedne prazne fotelje za kadroviranje.
Danas istina imamo praznu fotelju kao rezultat moralnog čina direktorice ali očigledno da
nemamo još krivce za ono što se desilo djeci što implicira kako se cijeli sluačj može ponovoti.
Zahvaljujući  moralnom  činu  direktorice  danas  više  nemamo  otežavajuću  okolnost  za
rješavanje ovog slučaja koja je bila opterećena njenom pozicijom odnosno stalnim medijskim
pritiskom traženja ostavke, ne čekajući apsolutno konačni izvještaj  koji je imao za cilj  da
rasvijetli svečinjenice. Stoga očekujem od svih zastupnika da u interesu prije svega zdravlja
djece zaštite digniteta institucija Kantona podrže ovu inicijativu pa da na bazi svih predočenih
činjenica hladne glave utvrdimo šta se stvarno dogodilo, ko je odgovoaran i šta su eventualne
mjere koje bi spriječile ponavljanje nemilog slučaja. Imamo priliku da dokažemo kako jedna
fotelja nije bila cilj postupaka koji su se odvijali a to možemo samo ako nađemo krivca za
trovanje. I ako mi dopustite još samo kratko a vezano za inicijativu imala bih dva pitanja, no
prije toga podsjeiti ću kolegic ei kolege zastupnice i zastupnike  Skupština Kantona Sarajevo i
cjelokupnu javnost da je u dva obroka koja su djeci služena 20 i 21.04. pronađena salmonela a
u pavlaci proizvođača Agrocentar Vrboska nađeni su nedozvoljene količine enterobakterije.
Da li su poznati  rezultati  inspekcijskog nadzora nad proizvođačem pavlake.  Prema mojim
informacijama tamo je izašla Federalna veterinarska inspekcija. Da li su rađene mikrobiološke
analize? I zbog čega je sanitarna inspekcija pavlaku izuzela tek 24.04. čime je odgovorna za
produžetak repa epidemije a tek 28.04. je naređeno javnoj ustanovi da se ove pavlake povuku.
Da li  je  ovo dokaz  dda  instuticuje  sistemske  zaštite  ne  funkcioniraju  ili  su  postupale  po
političikim nalazima? Obaveza je Skupštine da istraje u račišćavanju ovog slučaja upravo radi
djece jer je očigledno da je sistem politički zaustavljen nakon što se fotelja oslobodila. Toliko
zahvaljujem.” 

Poslanik/zastupnik Slaviša Šućur je postavio pitanje i pokrenuo inicijativu:   “Pa evo ja
bih postavio na neki način jedno pitanje i dao bih jednu inicijativu. Pitanje se odnosi na scene
užasa koje su građani Vogošće mogli da vide prije utakmice, fudbalske utakmice Sarajeva i
poljskog Leha. Meni je apsolutno nejasno kako je moguće da dođe velika grupa navijača u
naš grad i to navijača koji imaju reputaciju izuzetno agresivnih i ono što se dešavalo ovdje
dešavalo  se  mnogo  puta  ranije  pa  da  policija  ne  bude  pripremljena  ili  da  ne  poduzem
odgovorajuće mjere. Ja tražim da nam MUP Kantona Sarajevo ili Uprava policije zavisi ko je
nadležan dostavi  izvještaj  o ovom događaju i  da nas informišu ko je bio dužan da izvrši
procjenu rizika i da isplanira adekevatan odgovor naših policijskih organa. Druga inicijativa
se  odnosi  na  činjenicu  da  MUP Kantona  Sarajevo obezbjeđuje  depo sa vozilima  koja  su
oduzeta po raznim sudskim presudama i drugim postupcima upravnim, prema informacijama
koje imam tamo se nalaze možda i preko 300 vozila od kojih je većina u zaista dobrom stanju
i  koja tamo stoje i  propadaju.  Svjedoci  smo da i  MUP Kantona Sarajevo i  mnoge druge
institucije Kantona istovremeno muku muče ili troše silne novce na obezbjeđenje bilo kakvih
prevoznih sredstava. Na žalost,  aktuelna federalna Vlada je povukla iz procedure Zakon o
oduzimanju i raspolaganju oduzetom imovinom, imovinom koja je stečena krivičnim djelom.
Te  bih  ja  podnio  inicijativu  da  Vlada  Kantona  Sarajevo  ispit  amogućnost  da  se  donese
odgovarjući zakonski propis koji bi omogućio da se ova vozila bilo stave u upotrebu ili da se



ako ništa prodaju na licitaciji što je nekada bila uobičajena praksa i na taj način se namaknu
dragocjena nedostajuća sredstva u budžetu Kantona.” 

Poslanik/zastupnik Mario Vukasović je postavio sljedeće pitanje: ”Moje pitanje se odnosi
na moje neodgovoreno pitanje sa 3. Redovne sjednice a tiče se upisnih politika na našem
UNSA. Naime, moje pitanje je bilo upućeno prije nego što je donešena odluka o upisnim
politikama za ovu godinu pa evo ja ću sada preformulisati pitanje. Da li će se krenuti u proces
sveobuhvatne analize upisnih politika za iduću godinu i  da li  će nove upisne politike biti
spremne  za  iduću  školsku  godinu  sa  posebnim   naglaskom  na  visoko  obrazovanje.
Neusklađenost naših upisnih politika ove godine će za rezultat  opet  imati  hiperprodukciju
kadra u budućnosti a samim tim i direktan uticaj na stopu nezaposlenosti mladih u našem
kantonu.”

Poslanik/zastupnik  Safet  Mešanović  je  postavio  pitanje  i  pokrenuo inicijativu:  “Prvo
pitanje upućujem ministru Lukiću, ministru prostornog uređenja, ja sam s njime razgovarao o
ovoj temi i ja bih zamolio9 ministra da nam odgovori ovdje a po pitanju gradske deponije.
Naime, na prostoru gradske deponije odnosno gdje čitav Kanton odlaže otpadd ne odlaže se
smeće na određenim sanitarnim plohama onako kako je to predviđeno. Dakle i sva naselja oko
gradske  deponije  trpe  užasan  smrad.  To traje  već  nekoliko  godina  a  pogotovo u  zadnjih
nekoliko mjeseic. Meni je ministar rekao da je procedura pri kraju i da bi se  moglo doći do
određenog rješanja ali zbog inicijative grašana i pitanja sa više strana ja bih zamolio ministra
da nam odgovori na ovo pitanje”.
“Inicijativa prema ministru saobraćaja, gdinu Fiši. Riječ je o istoj lokaciji, drugoj cesti kojim
se stiže do gradske deponije to su naselja Zabrđe i Smiljevići. Naime, na toj cesti koja je od
kantonalnog značaja jednostavno ne moguće je više priči, građani ne mogu više doći svojim
kućama. Tu ne postoji više asfalta. Asfalt je potpuno uništen između ostalog zbog transporta
teških teretnih vozila koja svakodnevno na desetine njih odvoze na gradsku deponiju smeće.
Ja pokrećem inicijativu da se u najskorijem vremenu ministar  Fišo sa svojim saradnicima
izađemo na teren gdje bi se uvjerili u istinitost mojih tvrdnji i gdje bi se u ovoj godini ušlo u
projektovanje rekonstrukcije ove saobraćajnice.  Dakle nedopustivo je da ova cesta bude u
takvom stanju, a ona je uništena između ostalog i transportom teških teretnih vozila koja voze
otpad, kantonalni otpad na gradsku deoponiju.”

Dopredsjedavajući Sabahudin Delalić je postavio pitanje:”Imam jedno pitanje kada smo
se već dotakli vrtića. Inicijativ apostoji u Općini Novi Grad i Općina želi da napravi dječiji
vrtić na lokalitetu Dobrinje i ima problem sa Zavodom za zgradnju Kantona Sarajevo. A reći
ću koji je problem. Zavod za izgradnjuu želi da naplati lokaciju gdje će opština napraviti vrtić
i dati ga na korištenje JU Kantona Sarajevo. Pa bih vas ja zamolio da razmotrite to. Ja mislim
da ste već i razgovarali sa načelnikom na tu temu ali mi je obaveza već kada smo se dotakli
ove priče da vam to kažem, jer mislim da nije u redu da tražimo da naplatimo zemljište od
opštine, da ga naplatimo, a opština napravi vrtić i da ga JU Kantona Sarajevo.”

Usmene odgovore na pitanja  poslanika  dali  su:  ministar  finansija  Jasmin Halebić,ministar
prostornog uređenja, građenja i zaštite okoliša Čedomir Lukić, ministar za boračka pitanja
Muharem Fišo i premijer Elmedin Konaković.



AD – 2.

PRIJEDLOG ZAKONA O POTICAJU RAZVOJA MALE PRIVREDE

Prijedlog zakona su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar privrede Muharem Šabić je podnio uvodne napomene po ovom Prijedlogu zakona.
Nakon  uvodnih  napomena  uslijedila  je  diskusija  u  kojoj  su  poslanici  obrzaložili  njihove
stavove i postavili pitanja za ministra privrede. Diskutanti po ovoj tački dnevnog reda su bili
sljedeći:   zastupnik  Edin  Forto,  zastupnik  Eldar  Čomor,  zastupnica  Neira  Avdibegović,
zastupnik Mirsad Pindžo i zastupnica Bibija Kerla.

Ministar  Muharem  Šabić  i  premijer  Elmedin  Konaković  su  dali  odgovore  na  pitanja
poslanika.

NAKON  OBAVLJENE  RASPRAVE,  SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (26  “ZA”)
DONIJELA ZAKON O POTICAJU RAZVOJA MALE PRIVREDE.

AD – 3.

PRIJEDLOG ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH,
ZAMJENIKA  PREDSJEDAVAJUĆIH  I  ČLANOVA  STALNIH  RADNIH  TIJELA
SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

S OBZIROM DA PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO PREDSJEDVAJUĆI
JE  POZVAO  POSLANIKE  DA   PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU
ODLUKE O IZMJENI ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH, ZAMJENIKA
PREDSJEDAVAJUĆIH  I  ČLANOVA  STALNIH  RADNIH  TIJELA  SKUPŠTINE
KANTONA SARAJEVO.

SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (26  “ZA”)  DONIJELA  ODLUKU  O  IZMJENI
ODLUKE O IZBORU PREDSJEDAVAJUĆIH, ZAMJENIKA PREDSJEDAVAJUĆIH
I ČLANOVA STALNIH RADNIH TIJELA SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO.

AD – 4.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DOPUNAMA  ODLUKE  O  USVAJANJU  PROJEKTA
„OPSADA I ODBRANA SARAJEVA 1992.-1995. GODINE“

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za boračka pitanja Muharem Fišo je podnio uvodne napomene  a nakon njegovog
izlaganja  diskutovali  su  zastupnici  Adnan  Solaković  i  Goran  Akšamija,  koji  su  ujedno
postavili i dodatna pitanja za ministra Fišu. 



NAKON  ZAKLJUČENE  RASPRAVE,  PREDSJEDVAJUĆI  JE  POZVAO
POSLANIKE DA PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU  O DOPUNAMA
ODLUKE O USVAJANJU PROJEKTA „OPSADA I ODBRANA SARAJEVA 1992.-
1995. GODINE“.

SKUPŠTINA  JE  VEĆINOM  GLASOVA  (  25  “ZA”  I  2  “PROTIV”)  DONIJELA
ODLUKU  O  DOPUNAMA  ODLUKE  O  USVAJANJU  PROJEKTA  „OPSADA  I
ODBRANA SARAJEVA 1992.-1995. GODINE“.

AD – 5

PRIJEDLOG ODLUKE O FORMIRANJU KOMISIJE ZA PRAĆENJE PROVEDBE
RACIONALIZACIJE  U  PREDŠKOLSKIM  USTANOVAMA,  OSNOVNIM  I
SREDNJIM  ŠKOLAMA  KAO  I  JAVNIM  USTANOVAMA   NA  PODRUČJU
KANTONA SARAJEVO

Zastupnik  Mirsad  Pindžo i  zastupnik  Kemal  Ademović  su bili  jedini  diskutanti  po  ovom
Prijedlogu odluke.

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (27 “ZA”) DONIJELA ODLUKU O FORMIRANJU
KOMISIJE ZA PRAĆENJE PROVEDBE RACIONALIZACIJE U PREDŠKOLSKIM
USTANOVAMA,  OSNOVNIM  I  SREDNJIM  ŠKOLAMA  KAO  I  JAVNIM
USTANOVAMA  NA PODRUČJU KANTONA SARAJEVO.

AD – 6.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  OSNIVANJU  JAVNE  USTANOVE  OSNOVNA  ŠKOLA
“ENVER ČOLAKOVIĆ” HADŽIĆI

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović je podnio uvodne napomene.

U diskusiji  koja  je  uslijedila  učestvovali  su  sljedeći  zastupnici:  Predrag  Kojović,  Mirsad
Pindžo, Eldar Čomor, Sabina Ćudić, Adnan Solaković, Izudin Bajrović i Zvonko Marić.

Na zahtjev Kluba poslanika DF uslijedila je pauza u radu Skupštine.

NASTAVAK NAKON PAUZE

Nakon  pauze  za  ručak  diskusija  se  nastavila  sa  već  navedenim  diskutantima.  Zatim  je
uslijedila još jedna pauza od 15 minuta na zahtjeva Kluba poslanika SBB.

NASTAVAK NAKON PAUZE



Nakon pauze Skupštini se obratio ministar za obrazovanje, nauku i mlade Elvir Kazazović te
informisao  da  je  došlo  je  do  izmjene  zaključka,  pa  se  sada  predlaže   Skupštini  Kantona
Sarajevo da donese Odluku o osnivanju JU “Osnovna škola Hadžići – Hadžići”  uz još jedan
zaključak kojim se zadužuje Ministarstvo kulutre i sporta i Ministarstvo obrazovanja da u
roku  od  60  dana  u  saradnji  sa  Institutom za  historiju  utvrdi  da  li  postoje  činjenice  koje
književnika Envera Čolakovića čine nedostojnim da javna ustanova nosi njegovo ime i istu
informaciju dostave Skupštini Kantona Sarajevo.

NAKON IZJAŠNJAVANJA, SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (25 “ZA”) DONIJELA
ODLUKU  O  OSNIVANJU  JAVNE  USTANOVE  OSNOVNA  ŠKOLA  “HADŽIĆI”
HADŽIĆI.

AD – 7.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DONOŠENJU  PLANA  UPRAVLJANJA  OTPADOM
KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD 2015.-2020. GODINA

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  prostornog uređenja,  građenja i  zaštite  okoliša  Čedomir  Lukić  je  podnio uvodne
napomene  i  nakon  njegovog  izlaganja  jedini  diskutant  je  bila  zastupnica  Mehmedagić
Mersiha.

PREDSJEDAVAJUĆI  JE  ZAKLJUČIO  RASPRAVU  I  POZVAO  POSLANIKE  DA
PRISTUPE IZJAŠNJAVANJU O PRIJEDLOGU ODLUKE O DONOŠENJU PLANA
UPRAVLJANJA  OTPADOM  KANTONA  SARAJEVO  ZA  PERIOD  2015.-2020.
GODINA.

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (22 “ZA”) DONIJELA ODLUKU O  DONOŠENJU
PLANA UPRAVLJANJA OTPADOM KANTONA SARAJEVO ZA PERIOD 2015.-
2020. GODINA.

AD – 8.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  DAVANJU  SAGLASNOSTI  NA  IZMJENE  I  DOPUNE
FINANSIJSKOG  PLANA  PRIHODA  I  IZDATAKA  JU  "SLUŽBA  ZA
ZAPOŠLJAVANJE KANTONA SARAJEVO" - SARAJEVO ZA 2015. GODINU

Prijedlog odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i izbjeglice Karolina Karačić je podnijela
uvodne napomene.

Jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda bila je zastupnica Neira Avdibegović.

PREDSJEDAVAJUĆI  JE  ZAKLJUČIO  RASPRAVU  I  POZVAO  POSLANIKE  DA
PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O  PRIJEDLOGU  ODLUKE  O  DAVANJU



SAGLASNOSTI  NA  IZMJENE  I  DOPUNE FINANSIJSKOG  PLANA  PRIHODA  I
IZDATAKA  JU  "SLUŽBA  ZA  ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA  SARAJEVO"  -
SARAJEVO ZA 2015. GODINU.

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (26 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU  O DAVANJU
SAGLASNOSTI  NA  IZMJENE  I  DOPUNE FINANSIJSKOG  PLANA  PRIHODA  I
IZDATAKA  JU  "SLUŽBA  ZA  ZAPOŠLJAVANJE  KANTONA  SARAJEVO"  -
SARAJEVO ZA 2015. GODINU.. 

AD – 9.

PRIJEDLOG  ODLUKE  O  IZMJENAMA  I  DOPUNI  ODLUKE  O  IMENOVANJU
ČLANOVA VIJEĆA NACIONALNIH MANJINA KANTONA SARAJEVO

Prijedlog ove Odluke su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

BEZ  UVODNIH  NAPOMENA  OD  STRANE  PREDLAGAČA  I  BEZ  DISKUSIJE
USLIJEDILO  IZJAŠNJAVANJE  I  SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (26  “ZA”)
DONIJELA  ODLUKU  O  IZMJENAMA  I  DOPUNI  ODLUKE  O  IMENOVANJU
ČLANOVA VIJEĆA NACIONALNIH MANJINA KANTONA SARAJEVO.

AD – 10.

PROGRAMI  RADA KJU ZA 2015.GODINU:
a)"Porodično savjetovalište" ;
b) "Disciplinski centar za maloljetnike";
c)"Gerontološki centar";
d) Terapijska zajednica - Kampus Kantona Sarajevo;
e)"Dom za socijalno zdravstveno zbrinjavanje osoba sa invaliditetom i drugih osoba" ;
f) Dom za djecu bez roditeljskog staranja;
g)Kantonalni centar za socijalni rad

Skupština je jednoglasno prihvatila  prijedlog predsjedavajućeg da se po ovim podtačkama
obavi jedinstvena rasprava a izjašnjavanje pojedinačno.

Programe rada su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministrica za rad, socijalnu politiku, raseljena lica i  izbjeglice  Karolina Karačić  je
podnijela uvodne napomene. 

Jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda bila je zastupnica Nerira Avdibegović.

Uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje po podtačkama.

a)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (25  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   "PORODIČNO  SAVJETOVALIŠTE"   ZA
2015. GODINU.



b)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (24  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   "DISCIPLINSKI  CENTAR  ZA
MALOLJETNIKE"  ZA 2015. GODINU.

c)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (24  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   "GERONTOLOŠKI  CENTAR"  ZA  2015.
GODINU. 

d)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (24  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   TERAPIJSKA  ZAJEDNICA  -  KAMPUS
KANTONA SARAJEVO  ZA 2015. GODINU; 

e)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (25  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   "DOM  ZA  SOCIJALNO  ZDRAVSTVENO
ZBRINJAVANJE  OSOBA  SA  INVALIDITETOM  I  DRUGIH  OSOBA"   ZA  2015.
GODINU. 

f)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (25  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE  JAVNE  USTANOVE   “DOM  ZA  DJECU  BEZ RODITELJSKOG
STARANJA"  ZA 2015. GODINU. 

g)
SKUPŠTINA  JE  JEDNOGLASNO  (25  “ZA”)  USVOJILA   PROGRAM  RADA
KANTONALNE JAVNE USTANOVE  "KANTONALNI CENTAR ZA SOCIJALNI
RAD"  ZA 2015. GODINU. 

AD-11.

Prijedlozi  odluka o  davanju saglasnosti  na  Program rada i  finansijski  plan za  2015
godinu:

a) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Dom zdravlja Kantona Sarajevo 

b) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za javno zdravstvo Kantona Sarajevo 

c) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za sportsku medicinu Kantona Sarajevo 

d) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za bolesti ovisnosti Kantona Sarajevo 

e) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Psihijatrijska bolnica Kantona Sarajevo 

f) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za medicinu rada Kantona Sarajevo 



g) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu žena i  materinstva
Kantona Sarajevo 

h) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Kantona Sarajevo Zavod za zaštitu zdravlja stude-
nata Univerziteta u Sarajevu 

i) Prijedlog odluke o davanju saglasnosti  na Program rada i  finansijski  plan za
2015. godinu Javne ustanove Zavod za zdravstvenu zaštitu zaposlenika Ministar-
stva unutrašnjih poslova Kantona Sarajevo

Skupština je jednoglasno prihvatila  prijedlog predsjedavajućeg da se po ovim podtačkama
obavi jedinstvena rasprava a izjašnjavanje pojedinačno.

Prijedloge odluka su poslanici dobili u dopunskom materijalu. 

Zastupnik Haris Pleho je bio jedini diskutant po ovoj tački dnevnog reda.

Nakon zaključene rasprave uslijedilo je izjašnjavanje po podtačkama.

a)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (28 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE DOM ZDRAVLJA KANTONA SARAJEVO.

b) 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA JAVNO ZDRAVSTVO KANTONA SARAJEVO.

c)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA SPORTSKU MEDIICINU KANTONA SARAJEVO. 

d)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (29 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA BOLESTI OVISNOSTI KANTONA SARAJEVO. 

e)
SKUPŠTINA JE SA (28 “ZA”,PROTIV “1”)  DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE PSIHIJATRIJSKA BOLNICA KANTONA SARAJEVO. 

f)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA MEDICINU RADA KANTONA SARAJEVO. 



g)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE  USTANOVE  ZAVOD  ZA  ZDRAVSTVENU  ZAŠTITU  ŽENA  I
MATERINSTVA KANTONA SARAJEVO. 

h)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA ZAŠTITU ZDRAVLJA STUDENATA UNSA.

i)
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO (30 “ZA”) DONIJELA  ODLUKU O DAVANJU
SAGLASNOSTI NA PROGRAM RADA I FINANSIJSKI PLAN ZA 2015. GODINU
JAVNE USTANOVE ZAVOD ZA ZDRAVSTVENU ZAŠTITU UPOSLENIKA MUP-a.

AD – 12.

a) IZVJEŠTAJI O POSLOVANJU :
KJKP "Tržnice  i  pijace" d.o.o.,  KJKP "Rad" d.o.o.,  KJKP "Sarajevogas" d.o.o.,
KJKP  "Pokop"  d.o.o.  i  KJKP  "Toplane-Sarajevo"  d.o.o.,  KJKP  "Park"  d.o.o.,
KJKP "Vodovod i kanalizacija" d.o.o. za 2013. godinu;

b) IZVJEŠTAJI O POSLOVANJU:
KJKP „Tržnice  i  pijace“  d.o.o.,  KJKP „Rad“ d.o.o.,  KJKP „Sarajevogas“  d.o.o.,
KJKP „Pokop“ d.o.o. i KJKP „Toplane-Sarajevo“ d.o.o., KJKP „Park“ d.o.o., KJKP
„Vodovod i kanalizacija“ d.o.o. za 2014. godinu;

Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Zamjenik  premijera  ministar  finansija  Jasmin  Halebić  je  informisao  Skupštinu  da  Vlada
povlači sljedeće tačke: Izvještaje o poslovanju KJKP “Sarajevogas” d.o.o. i KJKP “RAD”
d.o.o. za 2013. i 2014.godinu i KJKP “Tržnice pijace” Izvještaj za 2014.godinu.

Ministar komunalne privrede Kantona Sarajevo je dao uvodne napomene Senad Hasanspahić
po ovim Izvještajima.

Diskutanti  po ovim Izvještajima su bili  sljedeći:  zastupnica Neira  Avdibegović,  zastupnik
Edin  Forto,  zastupnica  Mersiha  Mehmedagić,  zastupnik  Adnan  Solaković  i  zamjenik
predsjedavajućeg Sabahudin Delalić.

Predsjedavajući je zaključio raspravu i uslijedilo je pojedinačno izjašnjavanje po podtačkama.

A)
SKUPŠTINA  SA  (4  “ZA”,  21  “SUZDRŽAN”  I  2  “PROTIV”)  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJKP "TRŽNICE I PIJACE" D.O.O. SARAJEVO ZA
2013. GODINU.
B)



SKUPŠTINA  SA  (6  “ZA”,  17  “SUZDRŽANIH”  I  4  “PROTIV”)  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJKP "POKOP" D.O.O., ZA 2013. GODINU
ZA JE GLASALO 6 POSLANIKA, SUZDRŽANO 17 I PROTIV 4.
KONSTATUJEM DA JE SKUPŠTINA NIJE USVOJILA OVAJ IZVJEŠTAJ.

C)
SKUPŠTINA  SA  (  10  “SUZDRŽANIH”  I  17  “PROTIV”)  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O  POSLOVANJU  KJKP  TOPLANE-SARAJEVO"  D.O.O.  ZA  2013.
GODINU.

D)
SKUPŠTINA  SA  (9  “ZA”,  9  “SUZDRŽANIH”  I  14  “PROTIV”)  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJKP "PARK" D.O.O ZA 2013. GODINU.

E)
SKUPŠTINA SA (11 “SUZDRŽANIH” I 19 “PROTIV”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ
O  POSLOVANJU  KJKP  "VODOVOD  I  KANALIZACIJA"  D.O.O.  ZA  2013.
GODINU.

F)
SKUPŠTINA  SA  (7  “ZA”,  17  “SUZDRŽANIH”  I  5  “PROTIV”)  NIJE  USVOJILA
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJKP "POKOP" D.O.O. ZA 2014. GODINU.

G)
SKUPŠTINA SA (8 “SUZDRŽANIH” I 21 “PROTIV”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ
O POSLOVANJU KJKP TOPLANE-SARAJEVO" D.O.O. ZA 2014. GODINU.

H)
SKUPŠTINA SA (11 “ZA”,  10  “SUZDRŽANIH” I  8  “PROTIV”)  NIJE USVOJILA
IZVJEŠTAJ O POSLOVANJU KJKP "PARK" D.O.O ZA 2014. GODINU.

I)
SKUPŠTINA SA (8 “SUZDRŽANIH” I 21 “PROTIV”) NIJE USVOJILA IZVJEŠTAJ
O  POSLOVANJU  KJKP  "VODOVOD  I  KANALIZACIJA"  D.O.O.  ZA  2014.
GODINU.

AD – 13.

IZVJEŠTAJI O RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNIH USTANOVA ZA
2014.GODINU:

a) „Narodno pozorište Sarajevo“  ;
b) „Sarajevska filharmonija“  ;
c) „Pozorište mladih Sarajevo“  ;
d) „Kamerni teatar '55, Sarajevo“  ;
e) „Sarajevski ratni teatar - SARTR“  ;
f) „MES - Međunarodni teatarski festival Sarajevo – Scena MESS“;
g) „Muzej Sarajeva“  ;
h) „Kantonalni zavod za zaštitu kulturno-historijskog i prirodnog naslijeđa, Sarajevo“;
i) „Historijski arhiv Sarajevo“  ;
j) „Collegium artisticum“, Sarajevo  ;



k) „Bosanski kulturni centar Sarajevo“  ;
l) „SARAJEVO ART“  ;
m) Muzej „Alija Izetbegović“  ;

Skupština je jednoglasno prihvatila  prijedlog predsjedavajućeg da se po ovim podtačkama
obavi jedinstvena rasprava a izjašnjavanje pojedinačno.

Izvještaje su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

Ministar  kulture  i  sporta  Samer  Rešidat  je  podnio  uvodne  napomene  i  nakon  njegovog
izlaganja uslijedila je diskusija u kojoj su učestvovali:  zastupnik Izudin Bajrović, zastupnik
Predrag Kojović, zastupnik Semir Halilović, zastupnik Mario Vukasović, zastupnik Zvonko
Marić i zastupnik Fikret Prevljak.

Nakon što je konstatovao da prijavljenih za raspravu više nema predsjedavajući je zaključio i
pozvao poslanike na pojedinačno izjašnjavanje po podtačkama.

a)
SKUPŠTINA SA ( 13 “ZA” I 12 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „NARODNO
POZORIŠTE SARAJEVO“  ZA 2014.GODINU.

b)
SKUPŠTINA JE SA (  22  “ZA” I  5  “SUZDRŽANIH”)   USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „SARAJEVSKA
FILHARMONIJA“  ZA 2014.GODINU. 

c)
SKUPŠTINA SA ( 8 “ZA” I 19 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE   „POZORIŠTE
MLADIH SARAJEVO“    ZA 2014.GODINU.

d)
SKUPŠTINA SA ( 9 “ZA” I 19 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „KAMERNI
TEATAR '55, SARAJEVO“  ZA 2014.GODINU.

e)
SKUPŠTINA JE SA (  20  “ZA” I  6  “SUZDRŽANIH”)   USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „SARAJEVSKI
RATNI TEATAR - SARTR“   ZA 2014.GODINU. 

f)
SKUPŠTINA JE SA (  19  “ZA” I  8  “SUZDRŽANIH”)   USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „MES  -
MEĐUNARODNI  TEATARSKI  FESTIVAL  SARAJEVO  –  SCENA  MESS“;   ZA
2014.GODINU.

 



g)
SKUPŠTINA SA ( 11 “ZA” I 17 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ  O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „MUZEJ
SARAJEVA“   ZA 2014.GODINU.

h)
SKUPŠTINA SA ( 9 “ZA” I 17 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „KANTONALNI
ZAVOD ZA ZAŠTITU KULTURNO-HISTORIJSKOG I PRIRODNOG NASLIJEĐA,
SARAJEVO“  ZA 2014.GODINU.

i)
SKUPŠTINA JE SA (  21  “ZA” I  7  “SUZDRŽANIH”)   USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „HISTORIJSKI
ARHIV SARAJEVO“    ZA 2014.GODINU.

j)
SKUPŠTINA SA ( 9 “ZA” I 17 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „COLLEGIUM
ARTISTICUM“, SARAJEVO   ZA 2014.GODINU. 

k)
SKUPŠTINA SA ( 10 “ZA” I 17 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  „BOSANSKI
KULTURNI CENTAR SARAJEVO“  ZA 2014.GODINU.

l)
SKUPŠTINA SA ( 11 “ZA” I 16 “SUZDRŽANIH”) NIJE USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU I FINANSIJSKOM POSLOVANJU JAVNE USTANOVE  „SARAJEVO ART“
ZA 2014.GODINU.

m)
SKUPŠTINA  JE  SA  (  20  “ZA”  I  7  “SUZDRŽANIH”)  USVOJILA  IZVJEŠTAJ O
RADU  I  FINANSIJSKOM  POSLOVANJU  JAVNE  USTANOVE  MUZEJ  „ALIJA
IZETBEGOVIĆ“  ZA 2014.GODINU. 

AD – 14.

IZVJEŠTAJ  O  RADU  SA  FINANCIJSKIM  IZVJEŠTAJEM  KANTONALNOG
ZAVODA ZA PRUŽANJE BESPLATNE PRAVNE POMOĆI KANTONA SARAJEVO
ZA 2014.GODINU

Izvještaj su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

BEZ RASPRAVE ODMAH SE PRISTUPILO IZJAŠNJAVANJU O IZVJEŠTAJU O
RADU  SA  FINANCIJSKIM  IZVJEŠTAJEM  KANTONALNOG  ZAVODA  ZA



PRUŽANJE  BESPLATNE  PRAVNE  POMOĆI  KANTONA  SARAJEVO  ZA
2014.GODINU.
 
SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO SA 25 “ZA” USVOJILA IZVJEŠTAJ O RADU  SA
FINANCIJSKIM  IZVJEŠTAJEM  KANTONALNOG  ZAVODA  ZA  PRUŽANJE
BESPLATNE PRAVNE POMOĆI KANTONA SARAJEVO ZA 2014.GODINU.

AD - 15

IZJAŠNJENJE NA  PREPORUKU  OMBUDSMANA ZA LJUDSKA PRAVA BOSNE I
HERCEGOVINE  U  VEZI  USVAJANJA  ZAKONA  O  JAVNOM  PRIJEVOZU
PUTNIKA U KANTONU SARAJEVO. 

Preporuku su poslanici dobili uz poziv za sjednicu. 

PRIJAVLJENIH ZA RASPRAVU NIJE BILO PA JE PREDSJDAVAJUĆI POZVAO
POSLANIKE DA PRISTUPE  IZJAŠNJAVANJU  O PRIHVATANJU  PREPORUKE
OMBUDSMANA  ZA  LJUDSKA  PRAVA  BOSNE  I  HERCEGOVINE  U  VEZI
USVAJANJA  ZAKONA  O  JAVNOM  PRIJEVOZU  PUTNIKA  U  KANTONU
SARAJEVO. 

SKUPŠTINA JE JEDNOGLASNO 25 “ZA” PRIHVATILA IZJAŠNJENJE.

S  obzirom  da  su  iscrpljene  sve  tačke  Dnevnog   reda  Pete  Radne  sjednice
predsjedavajući Sejo Bukva je u 17 sati zaključio rad Petoj Radnoj sjednici.

Zapisnik izradila: 
Jasminka Deliahmetović

              SEKRETAR                                                                PREDSJEDAVAJUĆI

SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO                       SKUPŠTINE KANTONA SARAJEVO

    Abid Kolašinac dipl. pravnik                                                           Sejo Bukva


